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Nøklevann skole – nr. 3 2023/24 
 
FAU-møte 16.01.2024 
Kl. 17:30-19:30, Nøklevann skole, Bygg 1, personalrommet 
 

Til stede: 
 

Leder og møteleder Katrine Øyvåg 
Nestleder og referent Espen Åkervik 
1a Håkon Røkenes 
1b Tina Mork 
2a Maria Lena Svanes Hagen 
2b Ingerid Kolle 
3a Anders Martinsen 
3b Rune Mandt 
4a -- 
4b Kristian Varakkan 
5a Katrine Øyvåg 
5b Geir Andreas Neset 
6a Ida Stark 
6b -- 
7a Jovana Stojanovic 
7b Espen Åkervik 
D-klassene -- 
Økonomiansvarlig -- 

 

Agenda: 
 
1. Informasjon fra skolen ved rektor Ellen Sundby og AKS-leder Bjørnar Holsæter 
2. Kort runde: Hvordan står det til i klassen min?  
3. Status fra Driftsstyret ved Hege / Åsne 
4. Status fra SMU ved Tor Rune (3b) 
5. Status fra Miljø- og inkluderingsgruppa ved Rune (3b)  
6. Status fra Hjertesone-gruppa ved Håkon (1a) 
7. Bokmarked våren 2024 – hvordan ligger vi an? (2. klasse-foreldre) 
8. FAU sin økonomi 

- Status økonomi ved økonomiansvarlig Therese 
- Diskusjon og beslutning: Hvordan skal FAU disponere sine midler?  
- Forslag: Kan FAU sette av midler som klasser kan søke om å få? 

9. Aktiviteter utover våren: Skal vi ha noen felles aktiviteter for å øke trivsel og samhold?  
10. Eventuelt 

- iPad-bruk på skolen (Håkon 1a) 
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1. Informasjon ved rektor Ellen Sundby og AKS-leder Bjørnar Holsæter 
 
Trivselsundersøkelsen. Skolen har gjennomført trivselsundersøkelse på alle trinn. Resultater og 
tiltak blir presentert snart og lagt frem på foreldremøtene. 
 
Julegudstjeneste. Det har kommet noen spørsmål til FAU knyttet til at skolen i desember 2023 
ikke gjennomførte julegudstjeneste som vanlig. Rektor informerer om at dette ikke var skolens 
beslutning, men at det i 2023 ikke lenger var et tilbud fra Bøler kirke.  
 
Foreldrekontroll av iPader. Styringsverktøyet JAMF (www.jamf.com) er installert på skolens 
nettbrett. Skolen er positiv til dette verktøyet, og det jobbes med opplæring og nødvendig 
kunnskap for å kunne gi opplæring til foresatte. Tanken med et slikt verktøy er for eksempel at 
skolen kan styre programtilgang mens elevene er på skolen, mens foresatte kan styre tilgangen 
etter skoletid. Skolens IKT-ansvarlig er på saken.  
 
Budsjett og omdømme. Skolens budsjett er godkjent på siste driftsstyremøte. Her følger noen 
stikkord og hovedpunkter:  
• Skolen har røde tall grunnet høye lønnskostnader. Dette henger sammen med høy 

lærertetthet på flere trinn. Dette er et valg skolen har gjort for å prioritere barna.   
• 2.4 millioner kroner skal dekke vaktmester og renhold. Dette er knapt. 
• 800.000 kroner i byggebudsjett.  
• 500.000 kroner investeres i bøker 
• 500.000 kroner til oppgradering/vedlikehold/innkjøp nettbrett 
 
Det har vært gjennomført en høstjustering ved skolen (rapportering), noe som har ført til kutt i 
skolens budsjettrammer. Dette er knyttet til at skolen har mistet 15 elever. Trenden viser seg 
også i rekruttering av skolestartere. Av 64 elever som sokner til Nøklevann til høsten, er kun 33 
meldt inn. Dette påvirker skolens budsjettrammer og handlingsrom i stor grad.  
 
Rektor påpekte at det er viktig å få elever inn. Det ble diskutert hva dette skyldes. Mulige 
grunner:  
• Bøler har et bedre rykte enn Skullerud når det kommer til ungdomsskole? 
• Nøklevann skole har hatt et dårlig rykte i noen år, og det tar tid å snu oppfatninger 
• Skolekretser er noe kunstig inndelt geografisk, noe som gjør det lett for foreldre å velge 

Bøler  
 

Det ble diskutert hva vi som foreldre kan bidra med, og hvordan skolen skal jobbe fremover 
både med å beholde egne elever og rekruttere skolestartere.  
 
Foreslåtte tiltak:  
• Skolen vurderer ringerunde til familier med skolestartere som ennå ikke har søkt Nøklevann. 
• Viktig at vi som foreldre fremsnakker skolen 
• Familier som har barn i barnehage og på Nøklevann skole, kan påvirke «praten» blant 

foreldre gjennom å fortelle om sin opplevelse på Nøklevann. 
• Vi kan aktivt gå inn å «anmelde» skolen vår på Google, slik at vi sammen veier opp for de 

negative omtalene som ligger der.  
• FAU foreslår at skolen bør også gå inn å svare på disse gamle anmeldelsene og ha et aktivt 

forhold til både Google og fortsette det gode arbeidet i sosiale medier.  
 

http://www.jamf.com/
https://www.google.com/search?sca_esv=251b1afa33144db8&hl=no&gl=NO&sxsrf=ACQVn08i5JTmA4_7aX_TbIW1l3y3Jf-0-A:1706601221556&q=n%C3%B8klevann+skole+anmeldelser&uds=AMwkrPu1s_XXDdjCSK67x3LgsfL7bXCaNoGLVR3L6c7Lh4wZf4po_RfHrYl-U2nEGn_o4-2LnK3BJulTpi-Q_5SdWtQ56TbSfRpl0PydOG5QyEhJOVVzjbkhrkjVHuF0uVKyE-hQiJPiaZc03dXLrUSLONl5faZisYPlWH5sB2eNnYdZrTEWQ6k&si=AKbGX_pYNwgZ8bR4wYGfeDhNB2SEWOEwflc0Iy_SV8YABn1ydDJTUlw08bNKILGoglncv1jamw8EnFOYLQvaeKIOOKlhb1eaJvch6in1ZHNbiQC4LBjKwRL40BgHTotQ-P9U5s772SEZeXCUEFAsbtQzw8b_Nt7gMA%3D%3D&sa=X&ved=2ahUKEwj44dX80ISEAxUxIRAIHUWjBYAQxKsJegQICRAB&ictx=1&cshid=1706601323641163&biw=1728&bih=860&dpr=2
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Nettbrett og digital hverdag. Det ble en kort diskusjon rundt bruk av nettbrett. Som tidligere er 
det mye bekymring blant foresatte til de yngste elevene. Skolen følger med på utviklingen, 
følger Osloskolens råd – og det ser ut til å være en trend mot mer bøker / kombinasjon av 
digitale og analoge læringsverktøy.  
 
Spørsmål til rektor: Korte skoledager. Både sjette og sjuende trinn starter kl 0800 tre dager i 
uka, noe som fører til korte skoledager og lange ettermiddager hjemme. Disse barna har ikke 
AKS-tilbud, og resultatet er økt belastning på foreldre og mye skjermtid fordi foreldre er på jobb.  
Rektor svarte at det er løst slik med tanke på kabalen i byggene, men innspillet er notert.  
 
Innspill fra fjerde trinn: Gaming - bare et problem eller også en sosial arena?  
Det kom innspill fra FAU-representant om at vi foreldre ofte ser på barnas spill-hverdag som et 
problem, men at vi kanskje ikke har nok kunnskap om at gaming også har en sterk sosial 
komponent.  
FAU ser på muligheten for å ta dette opp som et tema vi kan jobbe videre med.  
 
Informasjon fra AKS-leder Bjørnar  
• 4-7 har aktivitetsvalg i storefri, og dette fungerer godt.  
• AKS har fått økte økonomiske rammer fordi antall elever øker (+ 27 barn). Dette bidrar til at 

AKS også kan øke sitt aktivitetsnivå.  
• Foreldre må skjerpe seg i forhold til bruken av IST. Ikke ring! Og enda viktigere: Ikke meld på 

barna til ferier bare for å ikke møte opp. Dette er svært ressurskrevende og dårlig gjort mot 
ansatte som kunne hatt fri.  
Innspill: ® Kan denne type informasjon tydeliggjøres på hjemmesiden? 

• Booking av AKS og skolekjøkken til arrangementer fungerer greit, men ikke optimalt.  
Innspill ® Kan vi få på plass en proffere bookingløsning? Håkon sjekker ut med de i 
kommunen som jobber med denne type nettløsninger og tar dialogen videre med Ellen.  

• Booking og privat bruk av det nyoppussede vaktmesterbygget. Skolen ønsker å avvente 
foreldre-booking og privat bruk av lokalene.  

• AKS har investert i utstyrsbod med ski og skøyter. Bjørnar har søkt midler til dette og 
investert rundt 200.000 kroner i ski og skøyter som kan brukes av barna. Tanken er det på 
sikt skal bli en slags «Bua». Hurra!  

 

2. Superkort runde: Hvordan står det til i klassen min? 
 
Delingsrunde om trivsel og erfaringer.   

 

3. Status fra driftsstyret ved Åsne/Hege 
 
Driftstyrerepresentantene var ikke til stede på møtet, men hadde på forhånd meldt inn 
informasjon knyttet til budsjett og omdømme som er referert over.  
 
De minner samtidig om at FAU sine representanter i Driftsstyret velges for to år av gangen, men 
valget gjelder for kalenderår og ikke skoleår. Åsne forlater har barn på sjuende trinn, og forlater 
dermed Nøklevann skole til våren. FAU må derfor ha en vara til å følge opp driftsstyret til 
høsten, og deretter velge to nye representanter til høsten som blir trer inn i rollene fra 2025.  
 
4. Status fra Skolemiljøutvalget (SMU) ved Rune 
 
FAU var representert ved Ida og Rune på SMU-møtet i desember. Referat vedlagt.  
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5. Status fra miljø og inkluderingsgruppa ved Rune 
 
FAU er siden sist gjennomført både sosial bakekveld for foreldre og nissemorgen for elever og ansatte ved 
Nøklevann skole. Vi har også stilt opp på de ansattes julelunsj med julegaver til alle ansatte på skolen.  
 
Erfaringene fra bakekvelden var at dette må bli en tradisjon, og alle som deltok håper at dette kan 
gjennomføres neste år også.  
 
Ellers har ikke gruppa hatt mye aktivitet.  
 
6. Status fra hjertesonegruppa ved Håkon 
 
Evaluering av refleks-aksjonen. Refleksaksjonen har i mange år vært organisert og gjennomført 
av FAU som en ukes refleks-konkurranse med premie til det trinnet som best opprettholder 
rutinene rundt å bruke refleks i den mørke tiden av året. FAU ba skolen evaluere og komme med 
sine ønsker om hvordan dette skal videreføres. Skolen ønsker å avvikle konkurranseformatet, 
men at FAU markerer årets refleksdag gjennom å dele ut reflekser til elevene. Årets refleksdag 
er alltid tredje torsdag i oktober. Det blir opp til FAU å vurdere om nye reflekser skal kjøpes inn, 
eller om vi ønsker å søke Trygg Trafikk eller sponsede reflekser.  
Hjertesonearbeid: Forarbeid er gjennomført, og skolen venter på skilting som er utsatt grunnet 
værforhold. Håkon og resten av gruppen fortsetter dialogen med skolen og undersøker status.  
Annet: Vurderer Spond-gruppe til dialog mellom møtene.  
FAU ser fram til erfaringer rundt Spond-gruppe.  
 
 
7. Status fra Bokmarked våren 2024 (2. klasse-foreldre) 
 
Ingen som er til stede på møtet har informasjon, men ansvaret er fordelt og planlegging er i 
gang.  
 
8. FAU sin økonomi 
 
Dette er et tema vi stadig kommer tilbake til, og som vi på dette møtet brukte tid på å diskutere. Kjernen 
at spørsmålet er: Hva skal FAU bruke pengene på? Hvordan skal FAU skaffe seg inntekter, og hvordan kan 
vi forvalte midlene slik at de kommer barn og skolemiljø best mulig til gode.  
 
Fakta:  
FAU har 52 000 kroner på konto per januar 2024.  
FAU sine Inntekter kommer fra bokmarked og 17. mai. Inntektene fordeles mellom involverte klasser og 
FAU. Eksempel: Siste bokmarked genererte 43 000 (14 300 kroner til FAU).   
Det siste året har FAU har tidligere brukt penger på flere aktiviteter for å styrke foreldresamarbeid, bygge 
felles kunnskap og forståelse gjennom foreldreforedrag i regi av Barnevakten og Marco Elsafadi. Det siste 
var også for de eldste barna på skolen.  
FAU overtok også ansvar for innkjøp/organisering av felles oppmerksomhet til ansatte ved skolen ved 
sommer- og juleavslutninger. Dette for å spare klassekassene og for å slippe innsamlingsaksjoner. En 
bonus har vært at det blir lik praksis for alle.   
 
Innspill til diskusjon:  
® Kan klasser eller trinn søke FAU om midler til å gjennomføre aktiviteter?  
® På første trinn mangler klassene penger til aktiviteter og har heller ingen rutiner for 
klassekasse. I andre klasse kommer det penger fra bokmarkedet, men ikke alle har rukket å 
etablere ansvar for en klassekasse. Hva med starttilskudd til første trinn som kicker i gang både 
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rutine for klassekasse og bidrar til at klassemiljø-aktiviteter kommer i gang?  
® Kan første trinns FAU-representanter få et start-kit som beskriver «hvordan komme i gang»?  
® Hvis FAU både skal gi penger til førsteklassene + være et fond som klasser kan søke penger 
fra, hvordan skaper vi økte inntekter til FAU?  
® FAU fikk bevilget 20 000 kroner fra byrådet som skulle brukes til antimobbetiltak. Elevrådet 
har fått samme sum. 40 000 kroner ble overført til skolen. Skolen har ønsket at FAU sender 
fakturaer som regnes av mot FAU sin del av tilskuddet, men FAU ser dette som vanskelig å 
gjennomføre. Det står tydelig i brevet fra byrådet at tilskuddet skal benyttes i løpet av dette 
skoleåret. FAU lurer på hva elevrådet har brukt sitt tilskudd til? Og kan vi finne en bedre løsning 
på FAU-midlene enn den vi har i dag?  
 
Forslag til votering:  
 

1. FAU utarbeider en startpakke til førsteklassene som inneholder et velkomstbrev, 
beskrivelse av FAU-arbeid, forklaring rundt opprettelse av klassekasse, samt inspirasjon 
til sosiale aktiviteter for å styrke klassemiljøet og at foreldre blir kjent.  
 
FAU sin økonomiansvarlig overfører en startkapital på 3000 kroner til hver førsteklasse 
ved skoleårets oppstart. Ordningen gjelder fra og med dette skoleåret og penger skal 
dermed utbetales til årets førsteklasser.  
 
FAU-representantene i årets førsteklasser tar kontakt med økonomiansvarlig Therese 
for utbetaling, og oppfordres til å si noe om hvordan pengene er benyttet på årets siste 
FAU-møte. Pengene bør benyttes dette skoleåret.  
 
Vedtatt med enstemmig flertall.  
 

2. FAU setter av et fond som klasser/trinn kan søke midler fra. En klasse eller et trinn kan 
sende søknad til FAU-styret med en beskrivelse av hva de ønsker å bruke FAU-midlene 
til. For at dette skal kunne fungere må det lages retningslinjer for hvor stor del av FAU-
kassen som skal kunne disponeres, hvilke krav som må stilles til en søknad og hvem som 
skal beslutte dette.  
 
FAU-styret utarbeider et konkret forslag, som også må innebære en plan for økte 
inntekter. Dette presenteres og stemmes over ved neste møte, i mars 2024.  
 

3. Tilskudd til felles innsats mot mobbing i Osloskolen / Inkluderingsdugnad. Det står 
tydelig i brevet fra byrådet at pengene skal benyttes i løpet av skoleåret 2023/2024 og 
FAU ønsker derfor at hvert trinn tar ansvar for å gjennomføre én inkluderende aktivitet 
før sommeren. FAU ønsker tilskuddet utbetalt som «trinn-midler» så snart som mulig.  
 
Vedtatt med enstemmig flertall.  
 
Praktisk oppfølging: FAU-leder følger opp skolen, og økonomiansvarlig Therese tar 
ansvar for utbetaling til hvert enkelt trinn (som selv må sørge for å bestemme hvem på 
trinnet som er ansvarlig for pengene). På årets siste FAU-møte ønsker FAU en 
tilbakemelding på hvordan pengene er benyttet.  
 

 
9. Aktiviteter utover våren  
 
Det ble foreslått å arrangere en felles grillfest for hele skolen – noe som også kan sørge for inntekter til 
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FAU. Det var ingen voldsom energi for dette blant de fremmøtte, men det blir opp til miljø- og 
inkluderingsgruppa å vurdere om vi skal arrangere dette eller noe annet felles før sommeren.  

 
10. Eventuelt 
Spørsmål fra første trinn: Finnes det muligheter for å lade iPader i større grad på skolen slik at elevene 
slipper å ta dem med hjem? Når iPader blir med hjem hver dag, oppstår utfordringer med å definere 
skole-iPad som et skoleverktøy. Mange foreldre opplever det som problematisk at iPadene er med hjem.  
 
Noen trinn har fått beskjed om at de venter på ladeskap, men det er uklart om dette er noe skolen faktisk 
har investert i.  
 
FAU anbefaler at foreldre tar opp slike spørsmål direkte med lærere/skolen, men skal også følge opp 
ledelsen rundt dette temaet.  
 
----- ----- ----- ----- ----- ----- ----- ----- ----- ----- ----- ----- ----- ----- ----- ----- ----- ----- ----- ----- ----- ----- ----- ----- 
 
Minner om neste FAU-møter:  
 

• Torsdag 14. mars kl 17.30 – 19.30 
• Tirsdag 14. mai kl 17.30 – 19.30 

 
 
Og frem til vi sees igjen:  
 

- Bli kjent med foreldre du ikke kjenner fra før 
- Følg med i klassens facebook- eller Spond-gruppe  
- Følg skolens aktiviteter på nettsiden og på Facebook 
- Snakk med hverandre, helst før det oppstår en grunn til at dere må snakke med 

hverandre! J  


